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Hjortespring Naturplejeforening 
Bestyrelsesmøde 9. oktober 2023 
 

Til stede:  Erling, Hans-Henrik, Pernille, Ejner, Grethe, Lone, Klaus (ref)  
A ud fra Chris an, Kim, Thais, Tove 

1. Godkendelse af referat 

Referat af mødet d. 13. september blev godkendt. 

2. Siden sidst  

Ejner har arbejdet med utæt vandforbindelser l baljer. 

Tråd sprunget i en af foldene, Ejner reparerede med en trådstrammer. 

Dådyret i Ves olden er et problem fordi den forstyrrer kreaturerne – især kvien – og det er 
svært at få dem hen l og ind i fangefolden. Der er nu lukket af så de kun kan gå i den nordlige 
del af folden hvilket gør det lidt le ere. Og det hjælper formentlig hvis man kan jage dådyret 
ud før man prøver at lokke kreaturerne! 

Det har været et lidt rodet forløb omkring lammene og Kosakgården, herunder med skin. Kan 
nok forbedres næste år. 

3. Status på får og lam  

Er slagtet og udleveret (e er mødet).  

4. Status på kreaturer 

Der laves en sidste flytning i næste uge: Fugletårnsfold -> Holmegårdsfold, Klausdalsfold -> 
Fugletårnsfold. 

Der var per 9. okt. Solgt 5 5/8 kalv (heraf et dyr l Konventum), dvs der mangler at blive solgt 1 
3/8. Flere modeller blev diskuteret, bl.a. at der blev lavet pistoludskæring (de bedste 
udskæringer), hakket kød af resten, og at ben også kunne sælges. Ben skulle bare være l salg 
på dagen. Ejner vil snakke med Niels – kan der laves en a ale om de e? Der er stadig planlagt 
udlevering d. 18. november. 

5. Evt 

Bestyrelsens sidste møde i 2023 bliver fly et fra 16. november l 23. november. 

En foreløbig evaluering af samarbejdet med Torben og Jerry: Vi er lfredse. 


